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ZAPISNIK 

 

sa 14. sjednice Općinskog vijeća Općine Vižinada održane 29. lipnja 2023. godine, s 

početkom u 19.00 sati u prostorijama Općine Vižinada-Visinada.  

Prisutni članovi Općinskog vijeća: Oliver Arman, Mauricio Poropat, Bojan Rosić, Ana Ritoša, 

Martina Dobrilović, Alen Laković, Vedran Pilat i Maksimilian Ritossa. 

 

Odsutni članovi: Veronika Beaković. 

 

U radu još učestvuje Marko Ferenac načelnik, Neda Šainčić Pilato, zamjenica načelnika iz 

reda pripadnika Talijanske nacionalne manjine, Gordana Bottezar pročelnica Juo-a. Sjednici 

prisustvuju i predstavnici tvrtke Studio Sonda d.o.o.- Sean Poropat, Albert Jedrejčić i Jelena Fiškuš. 

 

Sjednici je prisutno 8 od 9 vijećnika, OV može donositi pravovaljane odluke.  

 

Predsjedavajući daje na glasanje predloženi dnevni red. 

 

1. Prezentacija razvoja Sonda Kreativnog centra 

2. Verifikacija zapisnika 

3. Izvješće o radu Općinskog načelnika za razdoblje srpanj-prosinac 2022. godine 

4. Odluka o izradi IV. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Vižinada-

Visinada 

5. Odluka o prodaji nekretnina u vlasništvu Općine Vižinada-Visinada po objavljenom 

natječaju 

6. Odluka o određivanju namjene poslovnog prostora 

7. Odluka o davanju suglasnosti za zapošljavanje djelatnika u dječjem vrtiću „Radost“ 

PV Vižinada 

8. Odluka o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za zakup poljoprivrednog zemljišta u 

vlasništvu Republike Hrvatske za Općinu Vižinada-Visinada 

9. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu Fonda za razvoj poljoprivrede i agroturizma 

Istre od 1995. do 2022. godine 

10. Odluka o planu, programu i načinu upoznavanja stanovništva s opasnostima od požara 

11. Odluka o usvajanju Analize upravljanja i raspolaganja nogometnim igralištima u 

vlasništvu Općine Vižinada-Visinada 

12. Vijećnička pitanja 

 

Vijeće jednoglasno prihvaća predloženi dnevni red. 

 

 

TOČKA 1. 

 

Predsjedavajući otvara 1. točku dnevnog reda, prezentacija razvoja Sonda Kreativnog centra. 

Prepušta riječ predstavnicima tvrtke Studio Sonda d.o.o. koji detaljno obrazlažu razvoj Sonda 

Kreativnog centra. 

 

Sean Poropat: Pretpostavljam da većina Vas zna za naš rad i aktivnosti koje provodimo. Osim 

poslova marketinga koje obavljamo za naručitelje imamo i Udrugu Sonda (neprofitna udruga) koja 

ostvaruje mnogobrojne projekte sa osnovnim školama, drugim neprofitnim udrugama kao npr. 



2 
 

Pozitron, surađujemo i sa vrtićima i sl. Prijedlog škola je da se i naša suradnja ubaci u Nacionalni 

kurikulum kako bi ostvarili više zajedničkih projekata. Naš rad doprinosi interesu medija pa tako i 

samoj promociji Vižinade, što smatram da pozitivno utječe na razvoj Vižinade. Voljeli bi da se nastavi 

sa takvim projektima i ostvari veći broj suradnji sa osnovnim školama i ostalim neprofitnim 

udrugama, no… tu nailazimo na problematiku što se smještaja zainteresiranih sudionika tiče, većina 

iznajmljivača ne bi htjelo primiti djecu u svoje smještajne objekte radi straha da im ne oštete imovinu, 

što je razumljivo. Potaknuti na razmišljanje, kako bi taj problem riješili dosjetili smo se da bi se moglo 

preko puta naše poslovne zgrade na Općinskim parcelama izgraditi Kreativni kampus za takvu vrstu 

klijenata. Smatramo da bi Kreativni kampus uvelike doprinio ostvarenju višednevnih edukativnih, 

kulturnih i stručnih programa, odnosno cjelogodišnjeg programa događanja i sadržaja za lokalnu, 

stručnu, poslovnu i opću zajednicu koji će se održavati u javnom prostoru naše poslovne zgrade- 

Kreativnom centru Sonda. Nadamo se Vašoj podršci u ostvarenju ovakvog projekta. 

 

Albert Jedrejčić: Kao prvo bi se volio predstaviti vijećnicima, moje je ime Albert Jedrejčić i 

financijski sam direktor u Studio Sondi d.o.o., zahvaljujem na dosadašnjoj potpori koja nam je pružila 

Općina Vižinada i nadam se daljnjoj suradnji. Smatram da Vam je moj kolega iznio poprilično jasne 

informacije i naše buduće planove te ukoliko imate dodatnih pitanja rado ćemo na njih odgovoriti. 

 

Predsjedavajući otvara raspravu po točci 1. dnevnog reda. 

 

Martina Dobrilović: Koliki broj zaposlenih imate? 

 

Jelena Fiškuš: Trenutno imamo 20 zaposlenih osoba, dok smo 2013. godine imali 13 

zaposlenih osoba. Broj zaposlenih iz godine u godinu raste radi sve većeg obima posla. 

 

Sean Poropat: Bilo je i više zaposlenika, no kao što znate teško je naći adekvatan kadar. 

 

Martina Dobrilović: Zahvaljujem na informaciji, čestitam na ostvarenom poslovnom uspjehu 

i samo tako nastavite. 

 

Maksimilian Ritossa: Koji bi bio kapacitet kampusa? Koliko osoba bi se moglo smjestiti u 

kampus? 

 

Sean Poropat: Otprilike 40-ak osoba bi se moglo smijesiti u kampus. 

 

Predsjedavajući: Zahvaljujem na detaljnoj prezentaciji i upoznavanju sa mogućom budućom 

suradnjom. Uz isprike vijećnicima, naknadno konstatiram da je prisutno 8 od 9 vijećnika te da OV 

može donositi pravovaljane odluke. 

 

 

TOČKA 2. 

 

Predsjedavajući otvara 2. točku dnevnog. Verifikacija zapisnika posljednje sjednice. 

 

Na predloženi zapisnik vijećnici nisu imali primjedbi ni komentara, isti se daje na usvajanje. 

 

Zapisnik posljednje sjednice jednoglasno je usvojen. 
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TOČKA 3. 

 

Predsjedavajući otvara 3. točku dnevnog reda. Izvješće o radu Općinskog načelnika za 

razdoblje srpanj-prosinac 2022. godine, riječ prepušta Načelniku Općine Vižinada-Visinada.  

 

Načelnik Marko Ferenac obrazlaže Izvješće uz ispriku vijećnicima na kasnije dostavljenom 

Izvješću, no radi drugih poslovnih obveza nije bio u mogućnosti istog pripremiti za prethodnu 

sjednicu kao što je bilo predviđeno.  

 

Predsjedavajući: Ima li netko od vijećnika pitanja vezano za Izvješće o radu načelnika Općine 

Vižinada-Visinada za razdoblje od srpnja do prosinca 2022.g., otvaram raspravu. 

 

Dodatnih pitanja ili komentara na obrazloženo Izvješće nije bilo, stoga se Izvješće daje na 

usvajanje. 

 

Izvješće načelnika jednoglasno je usvojeno. 

 

 

TOČKA 4. 

 

Predsjedavajući otvara 4. točku dnevnog reda. Odluka o izradi IV. Izmjena i dopuna 

Prostornog plana uređenja Općine Vižinada-Visinada 

 

Načelnik Marko Ferenac: 2016. godine bile su zadnje Izmjene i dopune Prostornog plana 

Općine Vižinada. Potrebno je izraditi novi Prostorni plan Općine Vižinada-Visinada, neki od 

elemenata koje bi voljeli izmijeniti su vezani za promet, ravne krovove i slično. Analiza aktualnog 

Prostornog plana Općine Vižinada-Visinada izrađena je prošle 2022., godine, kao i mogućnosti za 

širenje građevinskih područja. Potrebno je izvršiti analizu zaprimljenih zahtjeva za prenamjenu 

zemljišta i držati se rokova za izradu novog Prostornog plana Općine Vižinada-Visinada. 

 

Predsjedavajući otvara raspravu. 

 

Alen Laković: Smatram da je potrebno organizirati radnu skupinu za izradu prostornog plana 

i predlažem da se u izradi prostornog plana uključi više osoba. 

 

Predsjedavajući: Prihvaćam i podupirem prijedlog, smatram da radna skupina bude 

višestranačka te predlažem da tko god bude bio u radnoj skupini za izradu novog Prostornog plana 

Općine Vižinada-Visinada izađe na teren i utvrdi da li je zaista moguće udovoljiti zahtjevima građana 

za prenamjenu zemljišta. 

 

Načelnik Marko Ferenac: Odbor za prostorno planiranje će sudjelovati u izradi IV. Izmjena i 

dopuna Prostornog plana uređenja Općine Vižinada-Visinada. Više će se pažnje posvetiti dostupnosti 

infrastrukture. 

 

Martina Dobrilović: Koliko je zahtjeva za prenamjenu zemljišta zaprimljeno do današnjeg 

dana? 

 

Načelnik Marko Ferenac: Više od 100 zahtjeva. 

 

Maksimilian Ritossa: U dospjelim zahtjevima ima li kakav investicijski plan? Kao primjerice 

za izradu kampa ili slično? 

 



4 
 

Načelnik Marko Ferenac: Ima, došlo je i takvih zahtjeva. Moramo revidirati sve zahtjeve i 

realizirati izmjene sukladno mogućnostima, moramo gledati na gustoću naseljenosti mjesta i držati 

se i ostalih propisanih pravila. 

 

Vedran Pilat: Smatram da se manje gleda stranačka pripadnost i više da se pažnje posveti 

stručnoj pripadnosti budućih članova povjerenstva za izradu prostornog plana. Infrastruktura ne prati 

urbanizaciju, trebalo bi prvo izgraditi infrastrukturu. 

 

Mauricio Poropat: Obratiti pozornost na detalje prilikom izrade prostornog plana, pogotovo 

na puteve i prilaze parcelama. Jer zna se desiti da građevinska parcela nam pristupni put. 

 

Maksimilian Ritossa: Nekada je postojalo pravilo da prilikom građenja moraš izdvojiti 

nekoliko metara za izgradnju puta do parcele, na trošak investitora naravno.  

 

Načelnik Marko Ferenac: Mi izdajemo posebne uvjete gdje navedemo koliko se buduća 

građevina mora primaknuti od osi ceste kako bi do nje imali pristup. 

 

Dodatnih komentara ili pitanja nije bilo te predsjedavajući zatvara raspravu i daje točku 4 na 

usvajanje.  

 

Točka 4 jednoglasno je usvojena. 

  

  

TOČKA 5. 

 

 Predsjedavajući otvara 5. točku dnevnog reda: Odluka o prodaji nekretnina u vlasništvu 

Općine Vižinada-Visinada po objavljenom natječaju. Riječ prepušta Pročelnici Juo-a gospođi 

Gordani Bottezar. 

 

Pročelnica Juo-a Gordana Bottezar: Proveo se javni natječaj za prodaju nekretnina u 

vlasništvu Općine Vižinada-Visinada. Povjerenstvo je otvorilo ponude i izradilo zapisnik o otvorenju 

ponuda kao i tablicu sa navedenim podacima ponuditeljima i ponuđenom cijenom. Odluku ako će se 

prihvatiti koja ponuda ostaje na vijeću da odluči. 

 

Vedran Pilat: Idemo u prodaju nekretnina koje su u prvom redu za urbanizaciju, kraj 

građevinskih parcela i kraj već izgrađenih objekata. Primjećujem da za prodaju nekretnine k.č. 4261, 

4087/16 na kojoj se nalazi zgrada se nije nitko javio, a bilo je govora da ima zainteresiranih kupaca. 

Možda da se ipak zgrada ostavi u vlasništvu Općine? 

 

Maksimilian Ritossa: Možda je na to utjecao i uvjet da u roku od 5 godina projekt zaživi? 

 

Alen Laković: Za te parcele koje smo stavili na prodaju putem Javnog natječaja bili su 

zainteresirani mještani Općine Vižinada koji se na kraju nisu na Javni natječaj ni javili. Mišljenja sam 

da su se sve te parcele mogle prodati za veću cijenu ukoliko bi se od svih tih čestica stvorila jedna 

veća parcela, ipak je bila dobra odluka ta da se ide sa većim cijenama od predloženih cijena koje su 

predložene prilikom procjene 

 

Maksimilian Ritossa: Koliko se sjećam vlasnici okolnih parcela bili su zainteresirani za 

kupnju tih parcela pa na kraju oni se nisu ni javili.  
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Načelnik Marko Ferenac: Na popisu je navedeno tko se javio na Javni natječaj i tko je iskazao 

interes za kupnju parcela. Radi se o Javnom natječaju na kojem se mogu javiti svi zainteresirani, ako 

ponuda zadovoljava sve uvjete. 

 

Vedran Pilat: Javnim se natječajem htjelo izaći u susret mještanima Vižinade koji imaju kraj 

tih parcela već postojeće građevine kako bi dobili malo okućnice. Mislim da bi vanjski ponuditelji 

spojili te čestice i probali sagraditi kuću.  

 

Načelnik Marko Ferenac: Čestice su nepravilnog oblika, teško da se može nešto izgraditi na 

njima kada bi se one spojile u jednu česticu, tako da bi teško postigli veću cijenu da su se iste okrupnile 

u jednu. 

 

Predsjedavajući zatvara raspravu i daje točku 5 na glasanje.  

 

Za prodaju nekretnina glasalo je 2 vijećnika, protiv prodaje nekretnina glasalo je 4 vijećnika, 

dok je 2 vijećnika suzdržano.  

 

Predsjedavajući predlaže da se 5. točka dnevnog reda ponovno razmotri na Odboru za 

nekretnine. 

 

  

TOČKA 6. 

 

Predsjedavajući otvara 6. točku dnevnog reda. Odluka o određivanju namjene poslovnog 

prostora. Riječ prepušta načelniku Općine Vižinada-Visinada.  

 

Načelnik Marko Ferenac: Radi se o dijelu poslovnog prostora dio k.č. zgr. 3386/4 k.o Vižinada 

sa zasebnim ulazom sveukupne površine 42,9 m2, koje trenutno služi našim komunalnim radnicima 

kao skladište. Našim radnicima taj prostor je premaleni jer unutra drže kosilice i ostali radni materijal 

pa bi njih iselili iz tog prostora i prostor bi se preuredio i koristio bi se za sport i rekreaciju. Za 

navedenim prostor postoji i iskazani interes za preuređenje u sportsku teretanu. 

 

Maksimilan Ritossa: A gdje bi se iselili komunalni radnici, koji prostor bi onda oni koristili? 

 

Načelnik Marko Ferenac: Kraj Vatrogasnog doma ima slobodan prostor koji je veći od 

prostora kojeg trenutno koriste pa bi oni išli tamo.  

 

Predsjedavajući pita i ostale članove ukoliko imaju kakvih pitanja ili komentara da se izjasne. 

Dodatnih pitanja i komentara po točci 6 nije bilo stoga predsjedavajući zaključuje raspravu i daje 

točku 6 na glasanje. 

 

Vijeće se složilo s predloženim i točka 6 je  jednoglasno usvojena. 

 

 

TOČKA 7. 

 

Predsjedavajući otvara 7. točku dnevnog reda: Odluka o davanju suglasnosti za zapošljavanje 

djelatnika u dječjem vrtiću „Radost“ PV Vižinada. Prepušta riječ načelniku za obrazloženje. 

 

Načelnik Marko Ferenac: Tražimo od Općinskog vijeća suglasnost za zapošljavanje 2 

odgajateljica na puno radno vrijeme na neodređeno, Općina je osigurala sredstva u proračunu za 

zapošljavanje 2 odgajateljice no nakon izvršenih prijava za upis u vrtić i jaslice u PV Vižinada došlo 
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je do izmjena obzirom na veliki broj djece koja se nisu stigla upisati u jaslice te stoga nakon 

konzultacija sa ravnateljicom DV „Radost“ Poreč  predlažemo da se zaposli još 1 odgajateljica za rad 

u jaslicama uz uvjet da se primi još troje djece koja su na listi čekanja kako bi se izašlo u susret 

roditeljima koji nisu uspjeli upisati dijete u jaslice. Predlažem da se i ta treća osoba zaposli na 

neodređeno, taj smo prijedlog primili sa strane ravnateljice vrtića koja vjeruje da će se prijaviti više 

zainteresiranih osoba - odgajateljica ukoliko bude natječaj na neodređeno nego na određeno. 

 

Predsjedavajući otvara raspravu. 

 

Martina Dobrilović: Što je s ostalom djecom koja neće biti primljena u jaslice, postoji li 

mogućnost da se upišu u druge vrtiće, hoće li Općina sufinancirati dio troška vrtića? 

 

Načelnik Marko Ferenac:  Za djecu koja nisu uspjela biti upisana u naše jaslice, a koja su 

upala u „vanjske“ vrtiće Općina pomaže u sufinanciranju troškova boravka u visini od 50 % od cijene 

vrtića. 

 

Maksimilian Ritossa: Zna li se koliko je djece na listi čekanja i koliki je broj odgajateljica 

zaposlen na određeno, a koliko na neodređeno? 

 

Načelnik Marko Ferenac: 9 djece je na listi čekanja, 2 odgajateljice su zaposlene na određeno, 

a 4 na neodređeno.  

 

Martina Dobrilović: Skrenula bi pažnju na jasličku grupu, zaposlila bi se još jedna 

odgajateljica za rad u jaslicama, skrenula bi pažnju na to da jedna odgajateljica sama ne može 

adekvatno čuvati 15-tero djece. Mora se osigurati satnica radnog vremena da se uvijek poklapa da 

budu dvije u smijeni jer je velika odgovornost i ima više posla oko čuvanja djece u jasličkoj dobi.  

 

Vedran Pilat: I trenutno su organizirane tako da jedna dočekuje djecu ujutro, zatim dođe druga 

i preklapaju se samo u sredini dana- smjene i nakon dnevnog odmora je opet jedna odgajateljica sama 

sa 12-tero djece. Nezgodan je taj problem jer imamo 9 djece na listi čekanja, od tih 9 barem 6 imamo 

slučaj gdje su roditelji oboje zaposleni a opet moraju se nekako snaći di će smjestiti dijete dok  rade. 

Ovo što sad predlažemo smatram da je kratkotrajno rješenje i moramo razmišljati i na dugotrajno 

rješenje jer će se ovakve situacije ponavljati. U prethodnom razgovoru s načelnikom upoznat sam sa 

prijedlogom da se vrtić proširi kako bi mogli primiti još jednu jasličku skupinu i taj prijedlog 

podržavam i smatram da bi se sa time trebalo krenuti što prije. Podržavam i prijedlog odnosno „kvazi-

rješenje“ da se zaposli još jedna odgajateljica u jasličkoj skupini kako bi privremeno riješili trenutni 

problem. Molio bi informaciju koliko osoba trenutno koristi to subvencioniranje „vanjskih“ vrtića? 

 

Načelnik Marko Ferenac:  Od kada imamo naš vrtić nitko ne koristi subvencioniranje jer su 

svi zbrinuti. Mi smo naručili projekt za dogradnju vrtića kako bi se osigurao smještaj i za 4. skupinu 

u vrtiću. Projekt je u izradi, do jeseni bi trebao biti gotov i onda da ishodimo potrebne dozvole. U 

prethodnom razgovoru sa ravnateljicom ta dodatna soba bila bi za jaslice, ali ako se utvrdi da je 

potreba da bude za vrtić prenamijenila bi se soba po realnim potrebama. Trenutno je otvoren natječaj 

za sufinanciranje dogradnje vrtića no mi se na taj natječaj ne možemo prijaviti jer su kriteriji posloženi 

tako da se gledaju podaci iz državnog zavoda za statistiku i prema tim podacima imamo 59-erto djece 

koje bi trebalo pohađati vrtić, a naš vrtić ima kapacitet prijma 52 djece, što bi značilo da nam nekih 

24% nedostaje i kada bi se dodao kapacitet dodatnih jaslica imali bi kapacitet za 64-ero djece što 

znači da bi imali više slobodnih mjesta nego nam je potrebno. Postoji opcija da idemo u partnerstvo 

sa Općinom Kaštelir- Labinci no onda bi trebali primiti i djecu koja su na listi čekanja i kod njih.  

 

Predsjedavajući: Ima li još netko pitanja po točci 7 dnevnog reda? 
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Maksimilan Ritossa: Je li moguće pred školarce smjestiti u prostorijama OŠ Jože Šurana PŠ 

Vižinada, tamo gdje je nekada i bio vrtić? 

 

Pročelnica Gordana Bottezar: Ravnatelj je već preuredio onaj prostor u učionicu za polaznike 

1. razreda, drukčija je organizacija prostora.  

 

Vedran Pilat: Teško je i organizirati i rad vrtića i logistički, tu je i kuhinja i čistačice. 

 

Predsjedavajući zatvara raspravu po točci 7 te istu daje na glasanje.  

 

Vijećnici su jednoglasno usvojili točku 7 sa 8 glasova ZA za zapošljavanje 3 odgajatelja na 

puno radno vrijeme uz uvjet da se primi još troje djece sa liste čekanja u jaslice.  

 

 

TOČKA 8. 

 

Predsjedavajući otvara 8. točku dnevnog reda: Odluka o osnivanju i imenovanju Povjerenstva 

za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske za Općinu Vižinada-Visinada.  

 

Predsjedavajući prepušta riječ Pročelnici Općine Vižinada-Visinada gospođi Gordani 

Bottezar koja obrazlaže postupak za provedbu natječaja. Ističe da za provedbu natječaja treba sastaviti 

povjerenstvo  u sastavu pravnika, geodeta, agronoma i dva predstavnika vijeća.  

 

Predsjedavajući predlaže za članove povjerenstva sljedeće osobe: Sanja Čohilj Vadinjof,  

Mladen Lač, Ani Bernobić, Ana Ritoša i Maksimilijan Ritossa te sebe kao zamjenika ukoliko netko 

od dvoje predloženih predstavnika vijeća nije u mogućnosti sudjelovati.  

 

S obzirom da nema pitanja predsjedavajući predloženo daje na glasanje. 

 

Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog. 

 

 

TOČKA 9. 

 

Predsjedavajući otvara 9. točku dnevnog reda: zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu Fonda 

za razvoj poljoprivrede i agroturizma Istre od 1995. do 2022. godine.  

 

Pročelnica obrazlaže Izvješće te ističe kako lokalni poljoprivrednici koriste sredstva iz Fonda. 

 

S obzirom da nema dodatnih  pitanja ili komentara predsjedavajući predloženo Izvješće daje 

na glasanje. 

 

Vijeće jednoglasno prihvaća. 

 

 

TOČKA 10. 

 

Predsjedavajući otvara 10. točku dnevnog reda: Odluka o planu, programu i načinu 

upoznavanja stanovništva s opasnostima od požara.  

 

Pročelnica obrazlaže kako temeljem Zakona o zaštiti požara u pripremi je izrada Procjene i 

plana zaštite od požara koje će se predstaviti vijećnicima na sljedećoj sjednici Općinskog vijeća. 
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Sukladno planu i programu vatrogasnih zajednica provode se već i vježbe za zaštitu od požara, pa su 

primjerice vatrogasci posjetili dječji vrtić i pokazali djeci  i odgajateljicama kako postupiti u slučaju 

da se desi požar.  

 

Drugih pitanja nije bilo te predsjedavajući predlaže usvajanje predložene odluke. 

 

Vijeće jednoglasno prihvaća. 

 

 

TOČKA 11. 

 

Predsjedavajući otvara 11. točku dnevnog reda: Odluka o usvajanju Analize upravljanja i 

raspolaganja nogometnim igralištima u vlasništvu Općine Vižinada-Visinada. 

 

Načelnik  obrazlaže analizu. Vijećnik Vedran Pilat postavlja pitanje da li NK plaća najam za 

korištenje nogometnog terena na što mu načelnik povratno odgovara sa: „NK plaća samo korištenje 

svlačionica kao poslovne prostore“. 

 

Načelnik Marko Ferenac: Prijavili smo na natječaj rekonstrukciju igrališta, barem da riješimo 

problem navodnjavanja i trave kako bi naši igrači imali adekvatniji teren. Sustav navodnjavanja bi se 

postavljao na jesen dok bi se trava dosijala na proljeće sljedeće godine. 

 

Dodatnih pitanja nije bilo stoga predsjedavajući daje odluku na usvajanje.  

 

Vijeće jednoglasno prihvaća. 

 

 

TOČKA 12. 

 

Predsjedavajući otvara 12. točku dnevnog reda Vijećnička pitanja i otvara raspravu. 

 

Maurizio Poropat: Sve je više posla oko košnje, naši komunalni radnici su vrijedni, ali im 

previše vremena oduzima košnja, jeste li možda razmišljali o tome da se makar samo po sezoni 

zaposli još jedan djelatnik kao bi se košnja što prije riješila i da obavljaju i ostale poslove s kojima su 

u zaostatku? 

 

Načelnik Marko Ferenac: Raspravljali smo već o tome, nismo baš zadovoljni sa radom 

vanjskih suradnika koji bi trebali obavljati košnju jer košnja dosta kasni, sad im se i stroj razbio što 

stvara dodatni problem. Razmišljali smo o nabavci vlastitog stroja za košnju jer tako ovisimo o 

nekome koji ima i ugovorene poslove košnje i kod drugih pa netko uvijek ostane zakinut za kvalitetu 

ugovorene usluge.  

 

Predsjedavajući: Ako mogu komentirati bilo je govora već o osnivanju vlastitog poduzeća 

koje bi obavljalo radove košnje, gdje je zapelo s osnivanjem poduzeća? 

 

Načelnik Marko Ferenac: Biti će osnovano uskoro, predlažem da odluku oko toga donesemo 

na jednoj od sljedećih sjednica. 

 

Martina Dobrilović: Ja bi molila informaciju vezano za održavanje ljetnog kampa, kada se 

planira, koliko dugo bi trajao?  
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Pročelnica Gordana Bottezar: Bilo je problema oko ugovaranje termina za održavanje ljetnog 

kampa, trenerica s kojom već dugi niz godina surađujemo nije mogla se organizirati no sada se i to 

riješilo pa se predviđa održavanje ljetnog kampa u periodu od 17. srpnja i trajao bi 10 dana, odnosno 

do 28. srpnja.  Kamp bi se održavao u jutarnjim satima od 07:30 do nekih 12:30-13:00 h.  

 

Maksimilian Ritossa moli načelnika da prenese informaciju poduzeću koje je zaduženo za 

košnju da malčira i grane koje vise na cesti prema naselju Brdo, koje vodi do poslovne jedince 

Istarskog vodovoda - Gradole.  Istu molbu ima i zamjenica načelnika no za košnju od naselja Lašići 

do Staniši.  

 

Vijećnik Maksimilian Ritossa predlaže i da se sanira šaht koji se nalazi kraj šterne na trgu u 

Vižinadi na što mu načelnik odgovara da će se šaht uskoro sanirati no da je to ipak malo kompleksniji 

zahvat jer se radi i popravku cijevi odvodnje no svakako ćemo taj problem riješiti. 

 

Dodatnih pitanja nije bilo stoga predsjedavajući zatvara raspravu i ujedno i sjednicu..  

 

Sjednica zaključena u 21.01 sati.  

 

 

 

            Zapisničar:                                                               Predsjednik Općinskog vijeća 

         Lidia Legović                                                                      Oliver Arman 


